
From: Таня Първанова  

Sent: Wednesday, January 31, 2018 4:26 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: новата система за първи клас 

  
Здравейте!  
Искам и аз да споделя моето виждане относно предложението за новата система за 
първи клас.  
Според мен критерият за батко или кака в същото училище трябва да бъде водещ 
независимо дали броят на децата в определена група по водещия критерий надхвърля 
местата за 1-и клас. Това е така, защото какака преди няколко години е приета по 
критерий месторабота на родител в близост до училището. А сега може да се окаже, че 
сестра й няма да бъде приета в същото училище. Това според Вас нормално ли е, Вие 
постоянно да си променяте критерийте за прием в първи клас и от това да страдаме 
ние и децата. Добре, че сте направили такова допитване до гражданите, но и ще бъде 
добре да се съобразите с мненията на хората, тъй като считам, че много родители ще 
бъдат в същото положение като нашето. 
Благодаря Ви! 
Таня Първанова. 
 


